
OBEC   B A R A , Veľká Bara 7, 076 32 

 

ZÁPISNICA 

 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 08.12.2017 

 

Prítomní: 

Starosta obce:  Csizmadia Albert 

 

Poslanci: Ing.Csizmadia Gejza, Kováč Ľudovít, Šereš Gejza, Mgr. Sütő Ľudovít 

Ospravedlnení poslanci: Ing. Hrenyo Ladislav PhD 

 

Hlavný kontrolór obce: Ing. Timko Jozef 

 

Bod č.1 

Otvorenie 

 

Starosta obce zahájil zasadnutie, privítal prítomných a oboznámil ich s programom rokovania. 

Konštatoval, že obecné zastupiteľstvo  je uznášania schopné. 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Schválenie programu rokovania OZ 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Schválenie návrhu VZN na rok 2018 o miestnych daniach a o miest. poplatku za KO a 

DSO 

5. Schválenie návrhu rozpočtu 

6. Žiadosť nemocnice s poliklinikou v Kráľ. Chlmci o poskytnutie finančného príspevku 

7. Rôzne 

8. Záver 

 

Bod č.2 

Schválenie programu rokovania 

 

Prezentovali sa 4 poslanci: 

Ing.Csizmadia Gejza, Kováč Ľudovít, Šereš Gejza, Mgr. Sütő Ľudovít 

 

Za hlasovalo: 4 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

 

Uznesenie č. 1/4/2017 

Obecné zastupiteľstvo jednohlásne schvaľuje program rokovania.  

 

Bod č.3 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za zapisovateľa zápisnice starosta obce navrhol O. Hrenyo Kása-ovú, za overovateľov 

zápisnice   G. Šereša a Mgr. Sütőa 



 

 

Prezentovali sa 4 poslanci: 

Ing.Csizmadia Gejza, Kováč Ľudovít, Šereš Gejza, Mgr. Sütő Ľudovít 

 

Za hlasovalo: 4 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

Uznesenie č. 2/4/2017 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh starostu obce. 

 

Bod č. 4 

Schválenie návrhu VZN o miestnych daniach a o miest. poplatku za KO a DSO 

 

Prezentovali sa 4 poslanci: 

Ing.Csizmadia Gejza, Kováč Ľudovít, Šereš Gejza, Mgr. Sütő Ľudovít 

 

Za hlasovalo: 4 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

Uznesenie č. 3/4/2017:  

Obecné zastupiteľstvo Obce Bara schvaľuje návrh VZN o miestnych daniach a o miest. poplatku za 

KO a DSO. 

 

Bod č. 5 

Schválenie návrhu rozpočtu 

 

Starosta obce podal návrh na schválenie návrhu rozpočtu na rok 2018. 

 

Prezentovali sa 4 poslanci: 

Ing.Csizmadia Gejza, Kováč Ľudovít, Šereš Gejza, Mgr. Sütő Ľudovít 

 

Za hlasovalo: 4 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

 

Uznesenie č. 4/4/2017 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  návrh rozpočtu na rok 2018. 

 

Bod č. 6 

Žiadosť nemocnice v Kráľ. Chlmci o poskytnutie finančného príspevku 

 

Listom zo dňa 10.11.2017 sme dostali žiadosť o finančnú pomoc pri nákupe prvého CT 

prístroja od Nemocnice s poliklinikou n.o. Kráľovský Chlmec. Pre finančné obmedzenia po 

prediskutovaní veci poslanci sa rozhodli neposkytnúť podporu  pre nemocnicu.  

Starosta obce dal hlasovať o poskytnutí pomoci pre nemocnicu. 

 



Prezentovali sa 4 poslanci: 

Ing.Csizmadia Gejza,  Kováč Ľudovít, Šereš Gejza, Mgr. Sütő Ľudovít 

 

Za hlasovalo:5 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

Uznesenie č. 5/4/2017: Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje poskytnutie finančnej podpory pre  

Nemocnicu s poliklinikou n.o. Kráľovský Chlmec. 

 

Bod č. 7 

Rôzne 

 

V tomto bode  

a) hlavný kontrolór Ing. Timko predniesol svoje stanovisko k rozpočtu. 

 

Prezentovalo sa 5 poslancov: 

Ing.Csizmadia Gejza, Ing. Hrenyo Ladislav PhD, Kováč Ľudovít, Šereš Gejza, Mgr. Sütő 

Ľudovít 

Hlasovanie: Za: 5  

                    Proti: 0 

                    Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 6/4/2017: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného 

kontrolóra  Obce. 

 

b) Poslanec Šereš G. pripomenul, že na obecnej ceste  parkujú vozidlá, s čím ohrozujú 

bezpečnosť a plynulosť cestnej premávky a zároveň sťažujú zimnú údržbu miestnej 

komunikácie. 

 

Prezentovalo sa 5 poslancov: 

Ing.Csizmadia Gejza, Ing. Hrenyo Ladislav PhD, Kováč Ľudovít, Šereš Gejza, Mgr. Sütő 

Ľudovít 

 

Za hlasovalo: 5 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

  

Uznesenie č. 7/4/2017: 

Obecné zastupiteľstvo dá za úlohu starostu obce vyhlásiť výzvu miestnym rozhlasom pre 

občanov, ktorí parkujú so svojimi vozidlami na miest. komunikácii, aby tieto vozidla 

odstránili z verejného priestranstva. 

 

c) Pôdohospodárska platobná agentúra aktualizovala výzvu na predkladanie žiadosti 

o poskytnutie nenávratného fin. príspevku z Programu rozvoja vidieka. Poslanci súhlasili 

s návrhom starostu o podaní žiadosti o NFP na opravu ciest smerom na Čelejku, pri obecnom 

úrade a k materskej škôlke. 

 

 

 



Prezentovalo sa 5 poslancov: 

Ing.Csizmadia Gejza, Ing. Hrenyo Ladislav PhD, Kováč Ľudovít, Šereš Gejza, Mgr. Sütő 

Ľudovít 

 

Za hlasovalo: 5 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

Uznesenie č. 8/4/2017: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje podanie žiadosti o poskytnutie NFP na rekonštrukciu 

miestnych komunikácií na úsekoch: 1. smerom na Čelejku, 2. vedľajšia cesta pri obecnom 

úrade, 3. cesta k MŠ.  

  

Bod č. 8 

Záver 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

Napísané v Bare 18.12.2017 

 

 

                                                                                                      Albert Csizmadia 

                                                                                                         starosta obce 

Overovatelia: Šereš Gejza 

                           Mgr. Sütő Ľudovít 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


